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Tensta Marknad är Stockholms största festival i förorten.  

 

Arrangemanget har hållit på i 25 år och kan därför säga att marknaden är en av 

Stockholms viktiga kulturarrangemang. Marknaden betyder mycket för Tensta som 

stadsdel, den engagerar folk i alla åldrar inte minst ungdomar, småhandlare och 

föreningsaktiva. Kort sagt Tenstamarknad är både uppskattat och positivt inslag i 

området, marknaden drar väldigt många besökare till stadsdelsområdet.  Detta är i linje 

med målsättningen att Stockholm vara en besöksstad.  

I praktiken har stadsdelsförvaltningen under alla år på olika sätt varit behjälplig och 

samarbetat med marknadskommittén. Marknadskommittén saknar resurser för 

föreningen ska kunna planera och genomföra marknaden på ett effektivt och bra sätt.  

Det som behövs nu är en projektledare på åtminstone halvtid på några månader innan 

och under marknaden. Därför yrkar vi på att ett beslut om att avsätta medel för en 

betald projektledare för Tensta Marknad år 2013 och beslutet skyndsamt tas av 

Spånga-Tensta stadsdelsnämnd. Vi förutsätter att den här skrivelsen behandlas och 

besvaras omgående.  
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